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Protokoll fört vid Lantmäterikommitténs sammanträde tisdag 13 
september 2022 
Plats: Teamsmöte 
 

 Närvarande: Elisabeth Ledin, Lisa Klason, Pauline Pertoft, Josefine Bodin, 

Magnus Edén, Emelie Westin, Maria Stattin, David Svantesson och Lennart 

Moberg  

Frånvarande: Felicia Norén, Fanny Darell och Marianne Leckström 

 

SAMMANTRÄDE MED KOMMITTÉN 

1. Genomgång av föregående protokoll 

Vi avvaktar med skrivelsen om nytt handläggningssystem tills det kommer 
ytterligare besked från Lantmäteriet. Lantmäteriet har tagit in en extern jurist 
som ska utreda förutsättningarna för de kommunala lantmäterimyndigheterna 
att använda sig av det digitala handläggningsstöd för 
fastighetsbildningsverksamheten som Lantmäteriet utvecklar.  

 
2. Information Kommunala Lantmäteridagar hösten 2022 

Lantmäteridagarna kommer vara i Ingenjörshuset i Stockholm 16–17 
november. Programmet är färdigt, endast inspirationsföreläsare kvar att boka.  
 

3. Information 3D-seminarium Karlskrona 
 
3D-seminariet är planerat till 29–30 september och hålls i samarbete med 
Karlskrona kommun. 55 stycken är anmälda att delta fysiskt och 12 stycken är 
anmälda att delta digitalt. Anmälan är öppen till 20 september för de som vill 
delta digitalt. 
 

4. Deltagare Kurs- och konferensseminarium 19 oktober  
 
Det har kommit en inbjudan att delta i Sveriges Stadsbyggares Kurs- och 
konferensseminarium 19 oktober. Tre stycken från kommittén är välkomna att 
delta. Lennart och Pauline kan tänka att sig att vara med om det finns 
möjlighet att närvara digitalt. Marianne har anmält att hon kan delta på det 
fysiska mötet. 
 

5. Nya kommittémedlemmar 
 
Vi behöver ha in ytterligare medlemmar i kommittén. Som det ser ut just nu är 
det främst medlemmar som kan vara med i 3D-gruppen och ”Göteborgs-
gruppen” som behövs. Lennart kommer gå i pension nästa år och även Lisa 



indikerar att hon kan komma att lämna kommittén. Dessutom kommer 
Charlotte att gå på föräldraledighet. 
 

6. Kirunaresa till våren?  
 
Lisa har kollat upp förutsättningarna för en kommittéresa. Föreningen står för 
max 8000 kr per deltagare och 60 000 kr totalt. 
 
Pauline och Emelie gjorde planeringen för Kirunaresan 2020 som blev inställd. 
Pauline berättar att vi hade planerat att Besöka LKAB och göra en slädtur 
samt en rundvandring på stadsbyggnadskontoret. Planen var att vi skulle vara 
i Kiruna lunch till lunch. 
 
Det fanns tidigare ett förslag om att åka till Island som aldrig blev genomfört. 
Diskussion kring att det kanske kunde vara ett alternativ. Josefine skickar ut 
en doodle i samråd med Pauline för att se vilket förslag som det finns störst 
stöd för. 

 
7. Övriga frågor 

 

8. Nästa sammanträde 

Lisa kallar till ett nytt möte i november. 


